
Hoe staat Europa er voor, vind jij?
Je zou het niet altijd denken als je het 
nieuws leest, maar de gelukkigste mensen 
op aarde leven in Europa. Welvaart en 
welzijn gaan hier hand in hand, door 
mogelijkheden om je te ontplooien, een 
sociaal vangnet, democratie, rechtstaat en 
de grote individuele vrijheid. Nergens leven 
zoveel mensen in vrede en veiligheid. Dit 
zijn omstandigheden waar we heel zuinig 
op moeten zijn.

Welk verkiezingsthema gaat jou vooral 
aan het hart? 
Door alle ontwikkelingen in de wereld, 
zoals digitalisering, de oorlog in Oekraïne 
en stijgende prijzen, zie je dat mensen zich 
zorgen maken over de toekomst. En soms 
leidt dat tot weerstand tegen verandering 
en “terugtrekkende bewegingen”, zoals 
nationalisme en conservatisme. Maar dat 
er veel is om te behouden, betekent wat 
mij betreft niet dat we behoudend moeten 
zijn! De wereld verandert en er liggen grote 
uitdagingen om aan te werken. Gelukkig 
liggen de kansen voor het oprapen. Zeker 
als we samenwerken en binnen Europa 
onze krachten bundelen. 

Aan welke uitdagingen denk je dan 
vooral?
Allereerst denk ik aan het verduurzamen 
van onze economie en leefwereld om 
klimaatverandering tegen te gaan en op te 
vangen. Een ander belangrijke onderwerp 
is de razendsnelle ontwikkeling van digitale 
technologie en AI. En het verdedigen en 
versterken van de Europese waarden ten 
aanzien van democratie, rechtstaat, vrede 
en veiligheid verdient ook onze volledige 
aandacht. 

Wat zijn de plannen van D66 voor Europa 
op deze thema’s?
D66 is de progressieve partij met gezond 
verstand. We staan voor een Europa, 
waar economische groei en duurzaamheid 
geen tegenstellingen zijn, maar elkaar 
versterken. Waar we investeren in kansen 
en waar de kwaliteit van het leven voor álle 
inwoners centraal staat.
D66 wil een Europees fonds voor bedrijven 
om productie van groene en circulaire 
producten te stimuleren. Wij willen 
EU-landbouwgelden vooral inzetten 
om duurzaamheid te versnellen. Een 

leefbaar platteland en biodiversiteit 
staan daarbij centraal. D66 pleit ook 
voor het ontwikkelen van een Europees 
hogesnelheidsspoornetwerk tussen alle 
belangrijke stedelijke regio’s, waardoor we 
minder snel het vliegtuig hoeven te nemen. 

We willen de democratische rechtsstaat 
bewaken. Lidstaten die afglijden moeten 
hard worden aangepakt. En we moeten 
veto’s afschaffen, om de EU slagvaardiger 
te maken. Door het versterken van Europol, 
Eurojust en het Europees Openbaar 
Ministerie pakken we grensoverschrijdende 
criminaliteit en terrorisme gezamenlijk aan. 

D66 wil de kansen grijpen die nieuwe 
digitale technologie voor de samenleving 
te bieden heeft. Maar tegelijk volgen we de 
Big Tech bedrijven uiterst kritisch. Waarden 
als vrijheid, gelijkheid en democratie zijn 

belangrijker dan de bedrijfswinsten van 
Big Tech. We roepen het verhandelen van 
persoonlijke gegevens een halt toe. Er 
moeten regels komen voor het gebruik van 
algoritmes waardoor discriminatie wordt 
voorkomen en verslaving aan sociale media 
wordt tegengegaan. 

Kortom, niet terugdeinzen, maar met lef 
en zelfvertrouwen vooruitkijken! Zodat ook 
in het Europa van morgen, de gelukkigste 
mensen leven.

Europa, de juiste weg
is vooruit 
In de aanloop naar de verkiezingen voor het Europese 
parlement spreken we met enkele lokale politici. Deze week 
is het woord aan Judith de Git, fractievoorzitter van D66 in de 
gemeenteraad van Hollands Kroon.     

 

…Judith de Git…


